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Locatie 
 
Het afgelopen najaar hebben we veel last gehad van te natte velden, wat vermoedelijk toe te 

schrijven is aan het functioneren van de drainage. Er zijn daardoor lessen en examens niet 

doorgegaan omdat het niet verantwoord was. 

De drainage moet 1 keer in de 5 jaar doorgespoeld worden om goed te kunnen functioneren. Dit 

seizoen is het 8 jaar geleden dat de drainage doorgespoeld is dus het is zeer waarschijnlijk dat dit de 

oorzaak is. Dat dit allemaal zo lang geduurd heeft is toe te schrijven aan onwetendheid over de 

laatste keer dat er doorgespoeld is, en langzamerhand werden de velden slechter en dan ga je op 

een gegeven moment de link leggen en kom je er achter dat het niet zo eenvoudig is om het op 

telossen. 

We kregen de informatie dat de aannemer niet meer bij de doorspoelpunten kan in verband met de 

geplaatste zonnepanelen. Hierdoor zou het noodzakelijk zijn om op ons eigen terrein 16 putten te 

graven en die naar een centraal afvoerpunt te geleiden. Dit gaat 4200,- euro kosten en dat is een 

kostenpost waar geen rekening mee gehouden is. Dus we willen de kosten verhalen op de gemeente 

Nieuwegein omdat die naar onze mening verantwoordelijk zijn voor het plaatsen van de 

zonnepanelen. De intentie en de bedoeling is dat er dit eerste half jaar de drainage doorgespoeld 

gaat worden. 

Dan hebben we het verzakte terras, die moet ook hoognodig opgehoogd worden, mindervaliden 

kunnen niet meer in het clubhuis komen en tevens is het een aanfluiting voor onze locatie. Ook 

hiervan is de bedoeling dat het dit seizoen opgehoogd gaat worden. We hopen dan dat het terras 

naast een andere uitstraling ook mooi ingericht gaat worden. Ook de toegang naar de garage wordt 

opgehoogd. 

Dan hebben we de mollenvanger. Dit is jaren goed gegaan, echter afgelopen jaar zijn er wisselingen 

in de mollenvangers geweest. Dit het tot gevolg dat de communicatie met de mollenvanger anders 

en stroever verliep. Aan het eind van het 2de seizoen heeft de mollenvanger dusdanige eisen gesteld 

voor zijn beloning dat de aannemer niet meer met hem verder kon gaan. Een nieuwe, betaalbare, 

mollenvanger is niet zomaar te vinden maar uiteindelijk wel gelukt. Het blijft belangrijk dat zodra er 

een molshoop gezien wordt dat dit direct gemeld wordt aan de locatiebeheerder. 

De doorloop hekken zijn ook onderhavig aan slijtage en ook is er tegen 1 hek aangereden met, 

vermoedelijk, de grasmaaier. Is helaas niet te bewijzen, we hebben wel aan de aannemer gevraagd 

of die voorzichtig wil doen. Dit is allemaal hersteld. Heeft ook best lang geduurd, dit had te maken 

naar het zoeken van de juiste onderdelen. We hebben nieuwe touwtjes aan de palen van het 

hekwerk gemonteerd aan deze touwtjes kan de hond vastgezet worden. Het gebeurt nog steeds dat 

de honden aan het kwetsbare hekwerk worden vast gezet. Dat is nadrukkelijk niet de bedoeling het 

hekwerk gaat dan kapot. Om alles beter en sneller te kunnen regelen zouden we graag weer over 

een terreinbeheerder willen beschikken. Weet je iemand of ben je dat zelf dan horen we dat graag. 


